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FÖRHAN;DLIKGARl'JA I LONDON OCH STOqyIOLH MELLAN FINSKA ,SÅQ~RKS•, 

ÄGAREFÖ,RENINGEN,, SVENSKA, TRÄVARTJEXPORTFÖRENINGEN OCH EXPORTLES 

L.3.N 16 OCR l9 SA.Mr 28 NOVEMBER 1931 . 

Se dan efter telegrar:iväxling enighet nåtts därom, att förhandlin 

garna mellan vår förening, Svenska Trävaruexportföreningen ., ch Exportles 

angående den föreslagna regleringen av trävaruexporten skulle fortsättas 

i London , sammanträdde i sagda stad den 16 r:;.cvember 1931 följande represen

tanter för nämnda sammanslutningar ~ 

bergsråden Jacob von Julin och Alex . Lampen samt friherre E . F . Wrede 

för Finska Sågverksägareföreningen ; 

direktörerna J . L. Ekman och Gustaf Görari..ss ,.n för Svenska Trävaru

exportföreningen ; samt 

herrar Rabinovitsch och Por för Exportles . 

Direktör Ekman fungerade säsom ordförande . 

På förslag av bergsrådet von Julin enades de närvarande därom , 

att ett förslag till överenskommelse skulle utarbetas av de finska ocri 

svenska delegerade och därefter gE:nomgås punkt för punkt samt att ett pre 

liminärt godkännande av samtliga enskilda punkter dock icke skulle betrak

tas såsom ett definitivt godkännande av förslaget isin helhet . 

På förfr&gan från rysk sida om de garantier de finska och svenska 

föreningarna kunde giva för att det föreslagna avtalet skulle godkännas 

och fcljas jämväl av expcrtörer ståendc utanför cagda föreningar, upplystes 

att eJ\.rportörer representerande c : a 95 % av Sverif?;es exportkvantitet och 

c : a 90 % av Finlarids tctala exportkvantitet förklarat sig vara beredda att 

godkänna ett avtal . Föreningarna vorc, därför i ~illfälle att på basen av 

dessa individuella förbindelser garantera att det föreslagna avtalet skulle 

följas av exportcrerna i resp . länder . Denna förklaring godtcgs av de ryska 

delegerade . 

På svensk och finsk förfragan förklarade de ryska delegerade att 

Export,les utgör Sovjet - Uni rnens enda cch i mcnopolställning varande export

företag för· trävaror och att avtalet givetvis skulle bliva bindande för 

Ryssland, jämväl om Exportles tilläventyrs skulle ersättas av någon annan 
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organisation . Exportles " representanter voro jämväl beredda , cm så erfiTd'ra-. 
des , at t utverka Sov j et - regeringens bekräftelse av avtalet samt ant.yd-de, I 
att man ävencsätt ifråga cnskvärdheter... av motsvarande garantier av finska 
och svenska regeringarna . 

Här -efter framhölls från finsk och svensk sida, att en förut 
sättning för en diskussicn av de olika pi..:nkterna i det tilltänkta avtalet 
var att inga kreditfrågor skulle upptagas till behandling , vilket uttryck
ligen hade framhållits senast vid mötet i Köpenhamn . Från rysk sida de l
gavs till svar , att denna fråga kunde till svidare lämnas åt sidan och att , 
därest enighet skulle kunna uppnås i övriga punkter , så kunde , därest det 
tilltänkta avtalet skulle erbjuda för ryssarna tillräckligt stcr a för·de 
lar , densamma kunna lämnas h ~o .n . 

Från finsk och svensk sida framhölls ånyo , att vi icke ansågo 
lämpligt att diskutera nagra andra punkter förrän ~xportles fullst i ndigt 
skulle avstå ifran att sammankoppla några kreditfrågor med den tilltänkta 
överenskommelsen . 

Ryssarna genmäl~e hära att denna frtga var av så vital natur 
för dem , att de icke kunde, utan direkta ir:.str1.1ktioner f r ån Moskva , avstå 
från densamma . 

SammantY'ädet ajournerades härå till onsdagen den 18 ncvember 
kl .. 11 f . m~ 

- -- 000000~---

Något svar från M~skva ingick emellertid icke onsda g morgon och 
ej heller onsdag eftermiddag , då de delegerade Anyo sammanträdde . Först på 
torsdag eftermidoag delgav herr Rabinovitsch , att den ryska delegati onen 
var bereda att fortsätta förhandlingarna, men förklarade samtidigt att 
Exr;ortles " representanter icke voro beredda att officiellt lämna kredit
frågan . 

Av den svenska och fi nska delegationens medlemmar hade emeller 
tid på grund av andra viktiga göromål herrar von Julin. , Lampen och Görans 
son blivit tvungna att lämna London . Av den:ca orsak var det efter telef'o 
niska konferenser fcrst på ~dagen den 21 möjligt att delgiva ryssarna att 
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vi under sådana förhållanden ansågo en fortsatt konferens icke kunna leda 

till något resultat. Måndagen den 23 meddelade emellertid den ryska han

delsdelegationen i Stockholm Svenska Trävaruexportföreningen , att ryssarna 

officiellt avstå från att upptaga kreditfrågor till behandling och efter 

en telegramväxling mellan d en s venska och finska delegationen utsa ttes 

härefter ett sammanträde att äga rum i Stockholm lördagen den 28 november . 

Vår förening var härvid företrädd av herrar von Julin , Solitander och Wrede, 

under dot att Svenska Trävaruoxportföreningen och Exp ortles voro represen

terade på samma sätt som i London. 

Från finsk och svensk sida förelades ryssarna följande utkast 

till en övercnskommelse (se bil . I) . 

Efter det ryssarna förbehållit sig några timmar s botänketid 

delgåv.o de : 

1) att de gjordc anspråk på en minimikvotandel om 40 %, vilken 

andcl borde bliva högrc då dc lämnat finansfrågan ; 

2) att subkvota borde fastställas för U.K., Holland och Bolgien; 

3) at t kvotcrna ickc skull.o fastställas a tt gälla undcr don 

förcslagna periodon av tre år , utan vara förcmål för övcrläggningar årligen ; 

4) att vid fastställandc av dc årliga kvantitctorna ett enhäl

ligt bcslut av samtligc. partcr bordc städse förcligga ; 

5) a tt cm bindandc övcrcnskommelse borde årligon träffas an

gåcndc basisprisen , åtminstonc vid försäljningarna till U. K.; 

6) att partorna bordc onas om den tid , då försäljningarna till 

do olik?. ländorna böra vidtaga ; samt 

7) att något slags konvention~ltt straff skulle fastställas i 

övercnskommclscn för dcn händclse, att avtalet skulle brytas av någon part . 

Eftcr en kort övcrläggning dclgavs ryssarna till svar , a t t 
/ dcras 2:nspråk undcr punktcrna 1 - rJ icke kundc godkännas från finsk och 

svcnsk sidR och Rtt vi voro tvungna att vidhålla samtliga punktor i dot 

f örsl2.g s o:n vi uppgj ort . 

Exportlcs ' roprcsontantcr meddoladc härå , att de äro villiga 

att dclgiva. sin styrclse våra förslag , mcm att do vid denna sanmmnkomst 

icke voro bcrättigado 2.tt avstå från dcr2.s förslag . 
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Scde..n dG närvarandG cnats därom, 2.tt cvcntucll vidare kommuni 

sering i dG11D.2. fråga skullc skc gcnom ordförandcns vid dagons möte direk
tör Ekmans förmGdling , avbröts sammanträdct . 

Helsingfors , dcn 1 dcccmbcr 1931-. 

E. F . w r C d e . 

1 bilaget . 
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